
Protokół Nr 1/10 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 

dnia 22 grudnia 2010 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 1240

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Hubert Lis , który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz Szaranowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski i w części
dotyczącej  spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady Bogdan Grabski .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum , przy którym komisja
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 29  grudnia  2010 r.
3.Dyskusja nad projektem budŜetu na rok 2011 

− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard
Szczeciński na 2011 rok 

  (Komisja po zapoznaniu się z opiniami pozostałych komisji przedstawia ostateczną opinię o   
    projekcie uchwały budŜetowej WÓJTOWI GMINY )  
4.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2010 
   Sprawozdanie przewodniczący przedkłada na sesji 
5.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2011 
   Plan pracy przewodniczący przedstawia na sesji    
6.Sprawy róŜne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej.
Ad.2
Przewodniczący komisji   zapoznał członków komisji z pismem  Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Szczecinie tj. z pozytywną opinią o przedłoŜonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie
finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2011-2021 i opinią  o moŜliwości sfinansowania
deficytu  budŜetu  Gminy  Stargard  Szczeciński  w  2011  r.  i  opinią   w  sprawie  przedłoŜonego
projektu uchwały budŜetowej Gminy Stargard Szczeciński na 2011 rok 
Pierwsze trzy projekty uchwał omówiła i przedstawiła skarbnik gminy .
-projekt uchwały Nr II/5/10  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. zmiany limitów wydatków
na wieloletnie  programy  inwestycyjne  oraz  wydatków na  programy realizowane  ze  środków
pochodzących z  budŜetu  Unii  Europejskiej  ,  niepodlegających    zwrotowi  środków z  pomocy
udzielanej  przez  państwa  członkowskie  (EFTA)  oraz  innych  środków pochodzących ze źródeł
zagranicznych  niepodlegających zwrotowi
-  projekt  uchwały   Nr  II/6/10  w  sprawie  ustalenia   wydatków  budŜetu  gminy  ,  których
niezrealizowane planowane kwoty nie    wygasają  wraz z upływem roku budŜetowego 2010
Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia przedstawionego przez skarbnik gminy uwag nie wniosła i
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .   
- projekt  uchwały Nr II/7/10  w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
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Stargard Szczeciński  na lata 2011-2021
Komisja w/w trzy projekty  uchwał zaopiniowała pozytywnie  jednogłośnie czyli 5 głosami „za” . 
- projekt  uchwały Nr II/9/10 w sprawie współdziałania z Gminą Kobylanka w realizacji
zadań  w  zakresie  wychowania  przedszkolnego  w  niepublicznych  przedszkolach  oraz
niepublicznych  innych  formach wychowania przedszkolnego, działających na terenie
Gminy Kobylanka  
- projekt  uchwały Nr II/10/10  w sprawie współdziałania z Gminą Marianowo w realizacji zadań w
zakresie wychowania przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w niepublicznych szkołach
podstawowych , działających na terenie Gminy Marianowo
Wójt  Gminy przedstawił  uzasadnienie  do  w/w projektów uchwał  ,  a  komisja  5  głosami  „za”
pozytywnie zaopiniowała te projekty uchwał . 
- projekt uchwały Nr II/11/10  w sprawie utworzenia dwóch punktów przedszkolnych na terenie
gminy Stargard  Szczeciński oraz ustalenia ich organizacji
Komisja  po  wysłuchaniu  uzasadnienia  przedstawionego przez  wójta  gminy  5  głosami  „za”
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
-projekt  uchwały  Nr  II/12/10   w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 r
Wójt  Gminy  z  tego  projektu  uchwały  dokładnie  omówił rozdział  VII  dotyczący  zasad
wynagradzania członków komisji .
Komisja w/w projekt uchwały 5 głosami „za” zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt  uchwały Nr II/13/10 w sprawie zwołania zebrań wiejskich – komisja 5 głosami „za”
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekty uchwał Nr II/14/10 , Nr II/15/10 i Nr II/16/10  w sprawie rozpatrzenia skargi – komisja
rewizyjna przedstawi stanowisko ,
- projekt uchwały Nr II/17/10  w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Rogowo
„ gmina Stargard Szczeciński
Wójt  Gminy – poinformował ,Ŝe w związku z wysokim kosztem remontu świetlicy wiejskiej  ,
naleŜałoby  zmienić zakres robót i do sesji wójt postara się uściślić nową kwotę remontu .
Komisja 5 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .   
-projekt  uchwały Nr II/18/10 w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta
Wójt Gminy – poinformował,Ŝe wysokość wynagrodzenia nie ulega zmianie i jest takie sama jak w
roku 2008, zmieniają się jedynie  składniki  .
Komisja 5 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
-projekt  uchwały Nr II/19/10  w sprawie uchylenia uchwały Nr XI/58/07 Rady Gminy Stargard
Szczeciński z dnia 25  października 2007 r.- komisja 5 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały .
Ad.3 
Skarbnik Gminy na samym początku  przestawiła radnym ogólny zarys  projektu budŜetu gminy  na
podstawie jakich dokumentów powstaje, powiedziała  o  obowiązujących waŜniejszych zasadach  ,
a następnie pokrótce omówiła projekt .
Pierwsza głos zabrała radna Sylwia Więcek i  przedstawiła pisma z których wynikało w jakich
sprawach jako sołtys sołectwa Koszewo   zwracała się do gminy o zabezpieczenie środków  na
zadanie  i m.in . zapytała  czy zostały ujęte  środki na dofinansowanie boiska w Koszewku.
Skarbnik Gminy – wyjaśniła  ,Ŝe mogą być te środki zapisane  w dziale kultura fizyczna i sport  
 w pozostałych wydatkach bieŜących- zakup materiałów i wyposaŜenia   -16 tys zł .
Radna stwierdziła ,Ŝe nie jest pewna  czy te środki będą, bo jest to mała kwota -16 tys zł . 
W dalszej  części  dyskusji  nad  projektem budŜetu poruszony został  temat dotyczący funduszu
sołeckiego zasad jego wykorzystywania  i zmiany wybranego przedsięwzięcia w trakcie realizacji ,
gdzie wg. wyjaśnień wójta moŜna zmienić przeznaczenie, tak samo jak zostało one ustalone czyli
moŜe to zrobić zebranie wiejskie, o czym nie mówią zapisy ustawy . 
Skarbnik Gminy podsumowała funkcjonowanie funduszu sołeckiego w pierwszym roku jego 
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istnienia  ,gdzie   głównym  celem  było  wyodrębnienie  w  budŜecie  na  ten  cel  środków  i
zaangaŜowanie mieszkańców w przedsięwzięcia .Ustawa nic nie mówi na temat zmiany podjętego
przedsięwzięcia ,jedynie są róŜne interpretacje, tak poinformowała skarbnik .
Skarbnik  Gminy odpowiadając  na zapytanie  radnej  Sylwia  Więcek  wyjaśniła  wysokość  kwoty
zapisanej w projekcie budŜetu  na przebudowę budynku gospodarczego  przy szkole w Koszewie na
świetlicę .
W  dalszej  części  dyskusji  radna  Sylwia  Więcek  poruszyła  sprawę  dodatkowych  punktów
świetlnych w Koszewie i jako pilną wymieniła oświetlenie do przystanku w Wierzchlądzie , sprawę
oświetlenia na budynku nr 3 w Lipniku wyjaśnił zastępca wójta . 
Sprawy dotyczące powstania nowych punktów świetlnych w gminie  wyjaśnił wójt gminy jak
równieŜ odpowiedział odnośnie remontu drogi w Koszewie , którą radna zgłaszała do remontu ,Ŝe
po uchwaleniu budŜetu będą  wskazywane drogi do remontu , w budŜecie jest kwota ogólna .
Kolejno radna zapytała  o wysoki koszt związany z energią elektryczną , cieplną i wodną  dotyczącą
gimnazjum , z wysokością  środków zapisanych na instytucję kultury .  
Skarbnik Gminy wyjaśniła ,Ŝe odnośnie gimnazjum to zaopatrywane  jest w  ciepło przez sieć z
PEC , a sprawę instytucji kultury wyjaśnił wójt . 
Radna Sylwia Więcek poinformowała o wydostających się nieczystościach  w Koszewie przy
starym cmentarzu , a  gdzie jest ochrona wód jeziora Miedwie .
Wobec braku dalszych pytań  przewodniczący komisji poinformował jej członków   o opinii komisji
socjalno-porządkowej i oświaty oraz komisji rewizyjnej  odnośnie  projektu uchwały w sprawie
uchwalenia budŜetu  gminy na rok 2011 , a następnie  przegłosował opinię komisji i podał do
protokołu .
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała
przedstawiony projekt  uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński  na
2011 rok  
Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu do projektu uchwały w sprawie
uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2011 rok została sporządzona na piśmie i z
godnie z przepisami uchwały w sprawie procedury uchwalania budŜetu została przekazana Wójtowi
Gminy . 
Opinia stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.4 
Odczytane przez przewodniczącego sprawozdanie z działalności komisji za rok 2010 , zostało
przyjęte przez komisję.
Sprawozdanie przewodniczący przedstawi na sesji rady . 
Ad.5
Przewodniczący  zapoznał członków komisji z pismem wójta gminy w sprawie prośby niektórych
mieszkańców Grzędzic o uchylenie uchwał w sprawie przystąpienia do sporządzenie miejscowych
planów zagospodarowania w obrębie Grzędzic w związku z prowadzonymi procedurami
podziałowymi nieruchomości  przez tych  mieszkańców .
Członkowie komisji przychylili się do prośby  mieszkańców .
Kolejno wójt przedstawił  następujące sprawy , a mianowicie : 

– poinformował komisję o  sprawie dotyczącej Pani ElŜbiety Borkowskiej , która m.in. nabyła
działkę w obrocie prywatnym z przebiegiem  wodociągu w tej działce i  o  odszkodowaniu ,
którego Ŝąda Pani Borkowska od gminy.
Komisja negatywnie odniosła się co do wysokości czy w ogóle kwoty , którą gmina
miałaby wypłacić  jako odszkodowanie ,

– druga sprawa dotyczyła przygotowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do
 sporządzenia  zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Stargard Szczeciński  w obrębie ewidencyjnym Krąpiel  .
Projekt uchwały jak poinformował wójt został przygotowany na prośbę rady sołeckiej i
społecznego komitetu , a sprawa dotyczyła hodowli norek  w obrębie Krąpiel, gdzie trwa 
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protest przeciwko tej hodowli . Komisja została zapoznana z projektem uchwały , aby
członkowie rady wiedzieli ,Ŝe taki problem występuje . Ponadto jako powiedział wójt , iŜ są
propozycje  , aby wprowadzić zakaz hodowli norek na terenie całej gminy.

Radny Jarosz Mateusz – zgłosił przecięcie gałęzi drzew rosnących przy drodze prowadzącej do
Sułkowa , bo zdaniem radnego jest ta droga  zarośnięta .
Powiedział ,Ŝe w ramach projektu sołectwo miało otrzymać sprzęt nagłaśniający i  DVD , a
otrzymało tylko sprzęt nagłaśniający .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe DVD otrzymało sołectwo StrzyŜno . 
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Hubert Lis podziękował
wszystkim za udział  i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                            Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                 Hubert Lis 
Data sporządzenia :                                                                      Data podpisania : 
2010.12.22                                                                                    2011. …..........


